
 
Colijnsplaat, 16 januari 2023 
 
Geachte Voorzitter Commissie Economie Gerwi Temmink,  

Op 13 januari jl. heeft, namens het bestuur van Stichting Caudicaria, voorzitter
gebruik mogen maken van de inspraak mogelijkheid bij de Commissie Economie. 

 
Bij de vraagstelling over het ingediende voorstel van de Stichting wilde M.J.J.Janssens CDA 
Statenlid nader geïnformeerd worden over de, in het plan ‘We zeilen met Caudicaria naar 
Londen v.v.’, opgenomen aandacht voor EDUCATIE meer specifiek.  
De vraag was: is er ook educatieve verbinding gezocht met het onderwijs zoals MBO.  
Antwoord:   
Om het innovatieve zowel als ambachtelijke leermodel, dat inherent is aan Project Caudicaria, 
te bemensen met studenten zijn we vanaf 1 augustus 2022 gestart met het benaderen van alle 
daartoe voor de hand liggende Zeeuwse onderwijsinstellingen. MBO/HBO/VWO etc. We 
gingen in gesprek met: 
1. Bestuur en docenten van de samenwerkende Nehalennia opleidingen, waarin volgens hun 
brochure zowel inhoudelijke kennis als ambachtelijke leerprocessen zijn opgenomen. Na vier 
maanden overleg kregen we het bericht dat hun onderwijssysteem geen ruimte daarvoor heeft.   
2. Vanwege haar nieuwe aanstelling namen we contact op met Prof.mr.dr. Barbara Oomen, 
nwe.voorzitter College bestuur HZ University of Applied Science. Zij reageerde enthousiast 
over ons plan en riep een viertal docenten van meest passende leerscholen op om erop in te 
schrijven. Met alle vier de kandidaten is uitvoerig overleg geweest. Helaas zonder resultaat zij 
konden en wilden de inzet van studenten voor dit project niet in hun leermodel opnemen.  
3. We hebben daarna bij ZAOS geprobeerd. Maar de Zeeuwse docent opleiding kon ons ook 
niet verder helpen 
4. Vervolgens hebben we de onderwijs ‘Goeroe van Zeeland’,  benaderd. Hij 
lobbyt sinds november 2022 bij alle Zeeuwse opleidingen. Resultaat; een goede afspraak met 
Technasium.  
5. Er ging een dringende oproep uit naar SCALDA. Daar is een ambachtelijke leerlijn voor 
studenten die ‘iets willen maken’. Het antwoord van onze Scalda bemiddelaar was helaas ‘de 
collega’s van de afdeling MBO Techniek zien geen mogelijkheid uw aanbod in hun leermodel 
een plaats te geven’.  
 
In aansluiting tot de vraag van M.J.J.Janssens over educatie kregen we een uitermate positieve 
reactie van een Zeeuwse Scheepsbouwer waarmee we in onderhandeling zijn over de Casco-
bouw van de Caudicaria. “Inherent aan de offerte voor de casco-bouw van Caudicaria is voor 
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wat betreft ons bedrijf dat we er een ‘start-up’ leerjaar aankoppelen om met jonge mensen 
(leerlingen die met de handen willen werken en ‘iets’ maken) een nieuwe ambachtelijke 
leerlijn Scheepsbouw te starten.  
De heer Janssens kan van Stichting Caudicaria aannemen dat het Bestuur een suggestie als 
voornoemd serieus meeneemt in de besluitvorming. 
 
Hopende hiermede de vraag voldoende te hebben beantwoord, 
 
Met vriendelijke groet en in afwachting van de uitnodiging voor behandeling en 
besluitvorming van ons ingediend voorstel aan Commissie Economie, 
 
Namens Stichting Caudicaria, ANBI voor Cultuur & Erfgoed met onbezoldigd bestuur, 
Voorzitter 

 
 
    
 
 

       
  
 

 

 




